
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 10/2009
Läsnäolijat: Teemu Tenhunen (pj), Tuomo Kohvakka, Esa Rantakangas, Anne Välipakka ja 
Olli-Matti Komonen

14.12. klo 18:00
Wilhelmiinan konditoria

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.25. Sihteeriksi valittiin Esa
Rantakangas ja pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Anne Välipakka.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan ilman muutoksia.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen.
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat
     5.1  Keski-Suomen pyöräilyseurojen kokous 25.11.2009

Mukana olivat Vaajakosken Terä, JYPS ja Team Tuska. Suunniteltiin mm. ensi 
vuoden KS Pyöräilycupia. Tammikuussa pidetään seuraava kokous, silloin kisojen 
päivämäärät on saatava varmistettua.  

     5.2  Syyskokous sekä kauden päättäjäiset ja pikkujoulut 27.11.2009
Pidettiin onnistuneesti, paikalla kävi illan mittaan reilut 30 osallistujaa, 
joista 23 osallistui itse kokoukseen. 

     5.3  SPU:n syyskokous 28.11.2009
Mia oli paikalla ja postilistalla on asioista tiedotettu ja keskusteluja 
käyty.

     5.4  Tiehallinnon esteettömyyskoulutus 2.12.2009
Seurastamme paikalla oli Esa Rantakangas. Meille oli varattu n. 10 min aika 
kertoa pyöräteiden esteettömyyden merkityksestä pyöräilyyn. Paikalla oli 
parisenkymmentä osallistujaa ja edustettuina olivat niin tienrakentajien kuin 
käyttäjienkin edustajat.

     5.5  ERSC-liikenneturvallisuussitoumus
JYPS on hyväksytty 3 vuodeksi mukaan EU-hankkeeseen, jonka tarkoituksena on 
lisätä liikenneturvallisuutta. Allekirjoitustilaisuus oli 11.12. Helsingissä, 
mutta siellä meiltä ei ollut edustajaa paikalla.

 
5.6 Lausuntopyyntö Keski-Suomen ympäristöohjelmaan
Keski-Suomen ympäristöohjelmaa ollaan päivittämässä ja asian tiimoilta Teemu 
Tenhuseen on oltu yhteydessä syksyn mittaan. Nyt ympäristöohjelman esiversio on 
tullut lausuntopyyntökierrokselle. Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas vastaavat 
lausunnon kommentoimisesta ajallaan pyöräilyn ja kevyenliikenteen osalta. 

6.   Talousasiat
     6.1  Taloudellinen tilanne

Rahaa tilillä on 5058 €. Tiedossa olevia menoja: lisenssituet 672 €, 
maksamattomia laskuja 735 €. Näiden jälkeen tilille jää rahaa noin 3650 €. 
Tuloja: Palokan laatukäytäväkartoituksesta on laskutettu 3000€ kaupungilta. 
Taloudellinen tilanne on siis tällä hetkellä hyvä.

     6.2  Tiedoksi laskut ja maksut
Teemu Tenhunen Seura-asioiden hoitaminen, kulut 50,00 €



Marjo Välipakka Matkalasku, Marathon 74,40 €
Teemu Tenhunen Syyskokous ja päättäjäiset 322,68 €
Bike Planet Palkintoja 98,97 €
Teemu Tenhunen Matkalasku, laatukäytävä 18,00 €
Esa Rantakangas Matkalasku, laatukäytävä 23,00 €
Teemu Tenhunen Laatukäytäväkartoitusten kuluja 25,00 €
Anne Välipakka Matkalasku 32,05 €
Tuomo Kohvakka Kulut 2009 64,80 €
Tyhjä Joukko ry Sählytilan vuokra syksyltä 24,00 €

 Teemu Tenhunen Kokouskulut 14.12. 31,00 €
Mia Willman Matkakulut, SPU:n syyskokous 89,55 €

7. Kilpailu- ja lisenssituet 2009
Avustushakemuksia tuli tänä vuonna ainoastaan 4 kappaletta, lisenssitukea haki 
yksi pyöräilijä. Tukia päätettiin myöntää johtokunnan aikaisemmin laatimien 
periaatteiden pohjalta ja Teemu Tenhusen laatiman esityksen ja laskelman 
mukaisesti kaikkiaan 671,7 €. Suunnitelma hyväksyttiin yksimielisesti. Esitys 
laskelmineen on mukana pöytäkirjan liitteenä. Tukia myönnettiin kaikille 
hakemuksen jättäneille: Juha Järvinen, Jukka Pahajoki, Visa Vaara ja Kari 
Vaara.

8.   Laatukäytäväkartoitukset
Palokan kartoitus on juuri valmistunut. Keltinmäen kartoitus on työn alla, 
valmistunee vuoden vaihteessa.

9.   Vuoden 2009 kilpailuiden ajankohdat
Kilpailukalenteri on työn alla ja tilanne on vielä hieman auki. 
Valtakunnallisten kisojenkin ajankohdat elävät vielä ja mahdolliset 
päällekkäisyydet aiheuttavat ongelmia. Ei ollut vielä valmiuksia lyödä lukkoon 
ajankohtia, suunnittelu jatkuu sähköpostitse seuraavaan kokoukseen asti.

10.  Seuran yleinen turvallisuussuunnitelma 
JYPS järjestää monenlaista toimintaa ja viranomaisia ja vakuutuksia varten on 
tullut ajankohtaiseksi laatia seuran yleinen turvallisuussuunnitelma. Teemu 
Tenhunen oli laatinut seikkaperäisen ja laajan esityksen 
turvallisuussuunnitelmaksi. Alkuosa käsittelee toimintaa seuratasolla. 
Loppuosassa on kuvattu jokaisen tapahtuman turvallisuusjärjestelyjä 
yksityiskohtaisesti. Alkuosasta käytiin läpi kohdat 1-8. Ne hyväksyttiin ja 
pari pientä lisäystä tehtiin. Loppuosasta pyydetään vielä kommentteja eri 
pyöräilylajien edustajilta ja kisajärjestelyissä mukana olleilta. Loppuosa 
pyritään käymään läpi ja hyväksymään seuraavassa kokouksessa.

11.  Vuoden plussat ja miinukset 
Toimintaa oli tosi paljon, enempää toimintaa ei enää pystytä näillä 
resursseilla järjestämään. Pyöräretket jäivät viime kesänä vähiin. 

12.  Muut esille tulevat asiat 
Ei muita esille tulleita asioita.

13.  Seuraava kokous 
Maanantaina 11.1.2010. 

14.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.55

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas Anne Välipakka
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


